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Abstract (en)
In a device for the fastening of eye-buttons (1) to a workpiece by means of two-pronged rivets, an upper die (18) movable towards a lower die (5)
has a gripping means (19) for receiving the button part to be fastened. In addition, a sorting bell and feed rail are in each case present for the parts
to be manipulated in the lower and upper tool. The eye-button (1) to be manipulated in the lower die (5) is presented in an inclined position with
respect to the lifting movement of the upper die, with the underside of the button turned upwards. For this purpose, an eye-button holder (7) with
clamping jaw (8), which can be moved and pivoted by means of a feed slide (10) towards the associated feed rail (15), is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Ansetzen von Ösen-Knöpfen (1) mittels Zweispitznieten an einem Werkstück weist ein gegen einen Unterstempel (5)
bewegbarer Oberstempel (18) eine Zange (19) zur Aufnahme des zu befestigenden Knopfteiles auf. Für die im Unter- bzw. Ober-Werkzeug zu
verarbeitenden Teile sind ferner je eine Sortierglocke und Zuführschiene vorhanden. Der im Unterstempel (5) zu verarbeitende Ösenknopf (1) ist
gegenüber der Hub-Bewegung des Oberstempels in Schrägstellung mit nach oben gewendeter Knopf-Unterseite dargeboten. Dazu ist ein mittels
eines Zuführschiebers (10) gegen die zugehörige Zuführschiene (15) verfahrbarer und verschwenkbarer Ösenknopfhalter (7) mit Klemmbacke (8)
angeordnet.
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